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Prioritering av spelemiddelsøknader 2018 
 
Saka er sendt Radøy idrettsråd til uttale. 
Radøy idrettsråd har sendt saka til styremedlemmene. Dei har ikkje merknader 
til prioriteringa. 
 
Idrettsrådet sin uttale: 
Radøy idrettsråd har ingen merknader til føreslått prioritering av søknader om  
spelemidlar for ordinære anlegg og nærmiljøanlegg for søknadsrunden 2018. 
 
Bjørn Ove Myking (s)                                           Olav Steinar Namtvedt (s) 
Leiar                                                                          skrivar 


